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Geachte commissie leden, 

  

Als een van de iniatiefnemers voor de verplaatsing van de Kiss & Ride , verzoek ik toch even 

nota te nemen van het volgende. 

  

In uw vergadering van 9 september, waarvoor ik een brief had gezonden, kon ik door 

omstandigheden niet inspreken zoals reeds gemeld. Naar aanleiding van dit verslag ontvingen 

beide iniatiefnemers een tekening van de nieuwe locatie en de kosten. 

Pas bij de ontvangst van het verslag van 9 september, welke ik op 23 -9-13 per email ontving, 

gingen bellen rinkelen bij ons beide. 

  

Hoewel mijn brief als ter informatie was genoteerd, zat er toch een verzoek in naar aanleiding 

van de aanleg van een oostelijke Kiss & Ride. Hierop zijn vragen gesteld door Mevr. M. Hoek 

en Dhr N. Hoefnagels tijdens ue vergadering. De antwoorden van de gedeputeerde van 

Lunteren waren niet geheel juist. Er was en is geen overleg met de gemeente Stichtse Vecht 

geen overleg geweest over de uitvoering van deze Kiss & Ride. Bij directe navraag bij de 

gemeente wist zowel de wethouder de Groene als de afdeling niets van een overleg, ook de 

hoofdambtenaar Dhr. v.d. Bovenkamp kon na zijn vakantie op 30 september geen bevestiging 

geven. 

  

De punten waar ik van ben geschrokken zijn de volgende, 

- Reeds vanaf onze visie die door de gemeenteraad en  het College unaniem is er weinig tot 

geen particpatie tot stand gekomen. Na de recente vragen in Mei j.l door beide voornoemde 

statenleden, hebben wij als iniatiefnemers met Dhr Hoefnagels en de medewerker van de 

provincie Dhr Mertens ter plaatse een uitleg gegeven van ons voorstel. Na afloop kon men 

zich in deze simpele oplossing vinden zonder aanvullende zaken. 

  

Het verschil is zo groot met ons voorstel dat ik u als commissie  op punten van Milieu, 

Mobiliteit en Economie dit nogmaals wil voorleggen. 

  

Bij ons voorstel, is dit simpel, veilig een snel te regelen. Een bord vervangen, strepen op het 

wegdek plaatsen en zonodig een halfbolle weggeleiding op de grond. Kosten ca 600 tot 800 

euro. Ook als proef uit te voeren, nu meer dan 15 maanden verloren gegaan. 

  

onze minpunten van deze nieuwe provinciale oplossing zijn : 

-de huidige busbaan blijft weer ongebruikt 

-de overkapping is weer nuttelloos bij deze busbaan 

-deze huidige overbodige busbaan blijft illegaal in gebruik als Kiss en Ride 

-de plek is verder van het station, mindervaliden/ouderen moeten weer een stoep af 

-de huidige oversteekplaats komt uit op de nieuw verkeersstrook en waar komt die? 

-de auto die hiervan gebruikmaken moeten weer omkeren , via het plein of parkeerterrein? 

-de verkeersbewegingen op dit zuidelijke deel nemen toe, dus onveiliger 

-de bus zal bij het verlaten meer tegenliggers krijgen met het kruispunt Broekdijk West. 
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-de kosten voor een tijdelijke oplossing van 10.000 zijn te hoog 

-de auto's zullen door deze opstellen dit toch meer als korte parkeerplek zien 

  

Ik begrijp dat u niet alle in en outs van plannen kan weten ( daar loop ik zelf ook soms tegen 

aan), maar graag zie ik een kwalitatief besluit en snelheid en transparantie terug in besturen. 

  

Ten aanzien van de argumentatie die onze wethouder j.l maandag meekreeg , dat Connexxion 

niet wilde nog het volgende: 

wij hebben in het gehele traject geen notitie gezien van Connexxion, wel hebben wij tijdens 

de enquette aan de chauffeurs om hun visie gevraagd. men zag als chauffeurs geen probleem. 

Zeker niet met de kleine bussen. 

  

Met vriendelijke groet 

Dik van 't Hof  

Breukelen Beweegt 

06-14255717 

  

NB  mijn huidige informatie is dat morgen de 14e men met de werkzaamheden begint 

 


